
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 22. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 12
Vil ministeren oplyse, hvor mange af de veteraner, som indgår i et såkaldt res-
sourceforløb, hvor forsvaret får kompensation fra kommunerne, der p.t. er sy-
gemeldt, hvordan udviklingen i antallet af denne gruppe sygemeldte veteraner
har været over de seneste år, og hvad forsvarets udgifter til løn m.v. til denne
gruppe veteraner er, når kompensationen fra kommunerne er fratrukket?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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